

**ORAL B NEUTRACARE MINT MENTHE- sodium fluoride solution**  
**YOUNG DENTAL MANUFACTURING CO 1, LLC**

*Disclaimer: This drug has not been found by FDA to be safe and effective, and this labeling has not been approved by FDA. For further information about unapproved drugs, click here.*

-----  
**Oral B NeutraCare**

**Inactives**

Purified water, carboxymethylcellulose sodium, spearmint oil, sucralose, phosphoric acid, sodium hydroxide.

**Indication and Usage**

A once daily topical neutral aqueous solution for the prevention of dental caries.

After brushing with dentifrice, apply a thin ribbon of the formulation to teeth for at least 1 minute using a toothbrush. Expectorate and do not eat, drink or rinse for at least 30 minutes.

**Warnings**

DO NOT SWALLOW. Keep out of reach of children. If more than used for treatment is swallowed, administer calcium (e.g. milk) and get medical help or contact a Poison Control Center right away. For professional use only.

**Package Label**

Product Label

94.20mm

NDC 0273-0241-22 NPN 02248311



**NeutraCare®**

Home Topical Treatment  
(1.1% w/w Neutral Sodium Fluoride)

Traitement topique  
pour usage à domicile  
(Fluorure de sodium  
neutre à 1,1 % p/p)

Rx only (in USA)  
Sur ordonnance seulement (aux É-U)

**MINT  
MENTHE**

---



---



---



---



---



---



---



---

Net Wt. 57 g (2 oz)

**REF** 75074570

**Description:** Oral-B NeutraCare® Home Topical Treatment is a 1.1% w/w neutral sodium fluoride aqueous solution. This is not a dentifrice.  
**Active/Medical Ingredient:** Sodium Fluoride 1.1% w/w (0.5% or 5066 ppm fluoride ion).  
**Inactive/Non-medical Ingredients:** Purified water, carboxymethyl cellulose sodium, spearmint oil, sucralose, phosphoric acid, sodium hydroxide.  
**Indications and Use:** A once daily topical neutral aqueous solution for the prevention of dental caries.  
**Warnings:** DO NOT SWALLOW. Keep out of reach of children. If more than used for treatment is swallowed, administer calcium (e.g. milk) and get medical help or contact a Poison Control Center right away. For professional use only.  
**Dosage and Administration:** Adults and children 6 years and over:  
• Use daily after normal brushing and flossing, preferably at bedtime.  
• Apply a thin ribbon of treatment to teeth with a toothbrush and leave in place for one minute. • Expectorate.  
DO NOT SWALLOW. • Do not eat or drink for at least 30 minutes afterwards, except children 6 to 18 years who should rinse mouth thoroughly after use.  
Children under 12 years: • Should use this product only under adult supervision to prevent swallowing.  
**Description :** Le traitement topique pour usage à domicile Oral-B NeutraCare® est une solution aqueuse de fluorure de sodium neutre à 1,1 % p/p. Ce produit n'est pas un dentifrice.  
**Ingédient actif / médicamenteux :** Fluorure de sodium à 1,1 % p/p (0,5 % d'ions de fluorure ou 5066 ppm d'ions de fluorure).  
**Ingédients inactifs / non-médicamenteux :** Eau purifiée, sodium de cellulose carboxyméthylrique, huile de menthe verte, sucralose, acide phosphorique, hydroxide de sodium.  
**Indications et mode d'emploi :** Appliquer une fois par jour la solution aqueuse neutre pour prévenir la carie dentaire.  
**Mises en garde :** NE PAS AVALER. Tenir hors de la portée des enfants. En cas d'ingestion d'une quantité supérieure à la quantité recommandée, donner du calcium (du lait, par exemple) et consulter sans délai un médecin ou un centre antipoison. Réservé à un usage professionnel.  
**Posologie et administration :** Adultes et enfants de 6 ans et plus :  
• Utiliser chaque jour après la routine habituelle du brossage des dents et de l'utilisation de la soie dentaire, idéalement au coucher.  
• Appliquer un mince filet de produit sur les dents à l'aide de la brosse à dents et laisser agir durant une minute. • Cracher.  
NE PAS AVALER. • Ne pas boire ni manger durant au moins 30 minutes après avoir utilisé le produit, exception faite des enfants de 6 ans à 18 ans qui doivent se rincer la bouche soigneusement après utilisation. Enfants de moins de 12 ans :  
• Les enfants de moins de 12 ans doivent utiliser ce produit sous la supervision d'un adulte pour empêcher qu'ils ne l'avalent.  
USA-É-U: Manufactured for/Fabrique pour Young Dental Manufacturing 1, LLC, Earth City, MO 63045  
Canada: Distr. By/par: Lomas Logistics Mississauga, ON L5L 5Z7  
SEE PRODUCT INFORMATION LEAFLET FOR COMPLETE DETAILS.  
POUR PLUS DE DÉTAILS, CONSULTER LA NOTICE D'ACCOMPAGNEMENT DU PRODUIT.

668203 256188 Par 62015

6.00-7.00mm No printing zone

Tube Coating Zone  
111.50-112.50mm

118.00mm

## ORAL B NEUTRACARE MINT MENTHE

sodium fluoride solution

### Product Information

<b>Product Type</b>	HUMAN PRESCRIPTION DRUG	<b>Item Code (Source)</b>	NDC:0273-0241
<b>Route of Administration</b>	ORAL		

### Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
<b>SODIUM FLUORIDE</b> (UNII: 8ZYQ1474W7) (FLUORIDE ION - UNII:Q80VPU408O)	FLUORIDE ION	0.5 mg in 1 g

## Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
<b>WATER</b> (UNII: 059QF0KO0R)	
<b>CARBOXYMETHYLCELLULOSE SODIUM</b> (UNII: K679OBS311)	
<b>SPEARMINT OIL</b> (UNII: C3M81465G5)	
<b>SUCRALOSE</b> (UNII: 96K6UQ3ZD4)	
<b>PHOSPHORIC ACID</b> (UNII: E4GA8884NN)	
<b>SODIUM HYDROXIDE</b> (UNII: 55X04QC32I)	

## Product Characteristics

<b>Color</b>		<b>Score</b>	
<b>Shape</b>		<b>Size</b>	
<b>Flavor</b>	SPEARMINT	<b>Imprint Code</b>	
<b>Contains</b>			

## Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:0273-0241-22	57 g in 1 TUBE; Type 0: Not a Combination Product	11/23/2014	

## Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
unapproved drug other		11/23/2014	

**Labeler** - YOUNG DENTAL MANUFACTURING CO 1, LLC (006309355)

Revised: 1/2023

YOUNG DENTAL MANUFACTURING CO 1, LLC